

No. 1615. AGREEMENT FOR THE ESTABLISHMENT OF THE INDO-PACIFIC FISHERIES COUNCIL. FORMULATED AT BAGUIO ON 26 FEBRUARY 1948 AND APPROVED BY THE CONFERENCE OF THE FOOD AND AGRICULTURE ORGANIZATION OF THE UNITED NATIONS AT ITS FOURTH SESSION HELD IN WASHINGTON FROM 15 TO 29 NOVEMBER 1948<sup>1</sup>

N° 1615. ACCORD RELATIF À LA CRÉATION DU CONSEIL INDO-PACIFIQUE DES PÊCHES. RÉDIGÉ À BAGUIO LE 26 FÉVRIER 1948 ET ADOPTÉ PAR LA CONFÉRENCE DE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES POUR L'ALIMENTATION ET L'AGRICULTURE À SA QUATRIÈME SESSION, TENUE À WASHINGTON DU 15 AU 29 NOVEMBRE 1948<sup>1</sup>

## ACCEPTANCE

*Instrument deposited with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations on:*

6 September 1966

NEW ZEALAND

*Certified statement registered by the Food and Agriculture Organization of the United Nations on 15 September 1966.*

## ACCEPTATION

*Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le:*

6 septembre 1966

NOUVELLE-ZÉLANDE

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le 15 septembre 1966.*

<sup>1</sup>United Nations, *Treaty Series*, Vol. 120, p. 59; for subsequent actions relating to this Agreement, see Annex A in volumes 140, 187, 190, 227, 313, 343 and 418.

<sup>1</sup>Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 120, p. 59; pour tous faits ultérieurs intéressant cet Accord, voir l'Annexe A des volumes 140, 187, 190, 227, 313, 343 et 418.